
Referat af FKFB Bestyrelsesmødet d.22.11.18 

1. Opfølgning på generalforsamling.  

 

Veterantog - opmærksomhed på emnet. Drøftet på sidste møde. Lars har efterspurgt køreplan og 

undersøgt hvad de fyrer med – det er skiftende diesel og kul. 2018 har været et tørt år, så derfor er 

der kørt med diesel (brandfaren). Vi foreslår at man selv abonnere på Nordsjællands Veterantog, så 

man ved hvornår der køres omkring vores kvarter. 

 

Asfalt - Marie og Bo skriver mail til kommunen - hvad er planerne for asfaltrenovering, hvornår 

bliver det gennemført, kan vi høre om det / få mulighed for at påvirke processen. Vi har talt om 

klimasikring, flise og asfaltopretning på Finsensvej og om fortove kommer med. 

Hjemmesiden - konkret test ifm juletræstænding - billeder til lukket side med password, for at 

skabe mere trafik på hjemmesiden. 

Hønsehold - Lars udarbejder tekst til hjemmesiden. 

 

Kvalitetsmanualen 

Marie og Bo tager kontakt til kommunen (Gregers) initiativ til 

- Formål med mødet: Knytte kontakt, drøfte emner fra generalforsamlingen. Udsende 

referat af mødet til beboerne. 

- Marie og Bo arrangerer møde inden næste bestyrelsesmøde 24. januar 2019 

        2.   Juletræs tænding 

               Arrangementet kører på skinner. Lars tager billeder. Bo og Peter sørger for at juletræ. 

               Invitationen kopieres og lægges i postkasserne (Peter) 

       3.     Brændeovne. Hvordan fyrer man rigtigt? Tilskud til sløjfning etc.  

Ingen aktivitet. 

       4.    Andre emner: Lad os tage en tur rundt i vores ansvarsområder 

              Deadline for input til teksten i fokusområder 22. december 18 

       5.    evt.    Halloween - 129 børn på besøg.  

           Overveje om vi næste år skal gøre lidt ud af det på   foreningens vegne. Der var delte kommentarer. 

            Rykkerkoncept - Bo taler med Carsten 

           Peter/Else,  

 

 


